
DINSDAG 8 MAART 20227 T E X E L S E   SCHOOLKRANT

De Texelse kinderraad
Dit zijn ze, de raadsleden van de allereerste 
Texelse kinderraad! De Texelse Kinderraad 
is ontstaan uit de ideeën van geïnterviewde 
kinderen in de rubriek Wat kinderen 
willen. Ravi en Halimo van de Thijsseschool 
en Annemarijn en Floor van de Jozefschool 
vertelden vorig jaar in een interview dat 
ze graag een leerlingenraad voor het 
nieuwe gebouw wilden. Noor en Sophie 

van de Vliekotter en Tijn en Jura van de 
Lubertischool maakten daar een raad voor 
alle kinderen op Texel van.  

Noor zei de raad te willen gebruiken om 
ideeën uit te wisselen, zoals manieren om 
pesten tegen te gaan. Tijn leek het een goed 
idee om uit te wisselen wat verschillende 
scholen doen om het kinderen met dyslexie 

gemakkelijker te maken. De kinderen die 
daarna werden geïnterviewd, voegden er 
nog meer ideeën aan toe. Zo willen Dexx en 
Ahmad van Durperhonk graag bunkertrefbal 
spelen met de andere scholen

De schoolleiders lazen de ideeën, waren 
enthousiast en in december 2021 maakte 
Floor Daemen, schoolleider van de Vliekotter, 

namens hen allemaal bekend dat de raad 
er zou komen. De kinderraad komt vijf 
keer per jaar bij elkaar. De eerste keer is op 
woensdag 9 maart. De raadsleden zullen in 
deze vergadering filmpjes laten zien die in 
beeld brengen hoe het er op hun school aan 
toe gaat.

Olga Pennings is 10 en zit in groep 7 van de Vliekotter: “Ik 
vind het leuk om in de kinderraad te gaan, omdat ik soms 
goede ideeën heb en het leuk vind om te helpen. Ik vind het 
ook superleuk om andere kinderen te ontmoeten. Misschien 
kan ik wel nieuwe vriendinnen maken”.

Jackie Kaercher is bijna 11 en zit in groep 7: “Toen ik een paar 
jaar geleden in groep 5 zat, ging ik in de leerlingenraad met 
een jongen en een meisje uit groep 8. Nu kreeg ik deze kans 
en die wilde ik nemen. Ik wil nieuwe dingen ontdekken, daar 
houd ik van. Ik ben avontuurlijk”.

Justa van der Vlerk is 11 en zit in groep 7 van de Thijsseschool: 
“Ik zit al vier jaar in de leerlingenraad. Het zit in de familie 
denk ik, mijn broer zit in de leerlingenraad van de OSG. Het 
is leuk om iets te kunnen regelen als kinderen goede ideeën 
hebben”.

Vajisa Shanmuganathan is 11 en zit in groep 7 van de Fon-
tein: “Het lijkt me heel leuk om samen te werken met andere 
kinderen en met ze te praten over de opening van de Skool. Ik 
vind het superleuk om te brainstormen, om te discussiëren, 
om na te denken en om te helpen”.

Mabel Kossen is 10 en zit in groep Zuid van de Kompasschool: 
“Ik wil graag beroemd worden! En ik heb ook heel veel plannen: 
je moet bijvoorbeeld aan het milieu denken en heel veel plastic 
opruimen. En alle speeltuinen moeten leuk worden voor blinde 
kinderen en kinderen in een rolstoel. Schrijf maar op: Mabel 
heeft hele goede ideeën voor Texel”.

Widalson de Wit is 11 en zit in klas vier van Vrije school Stella 
Maris: “Ik hou wel een beetje van kletsen en dingen met vol-
wassenen bespreken. Kinderen zijn echt slim genoeg. Het lijkt 
me leuk om de kinderen van de kinderraad te leren kennen. 
Meestal ben ik eerst een beetje stil en dan zie je best goed dat 
er heel veel bloeit. En dan durf ik daarna vanzelf te praten”.

Amelie Haantjes is 9 en zit in groep 6 van Durperhonk: “In deze 
klas heb ik niet zoveel vriendinnen, misschien kan ik in de kin-
derraad wel vriendinnen maken. Ik vind het leuk om naar Den 
Burg te gaan. Vroeger zat ik op Stella Maris en toen was ik een 
keer op het jeugdjournaal met mijn vriendin. Zij is intersekse. 
Het ging over dat het stom is dat er jongens- en meisjes-wc’s 

Liza-Fien Schaatsenberg is 9 en zit in groep 6 van de Bruinvis: 
“Soms willen kinderen gewoon wat anders en dan kunnen wij 
dat regelen. Het lijkt me ook heel leuk om andere kinderen te 
ontmoeten en om dingen over ze te weten te komen en dat je 
dan iets gemeen hebt. Misschien kan ik wel vrienden maken”.

Lotte Jongejan is 11 en zit in groep 7 van de Jozefschool: “Ik 
vind het leuk om met anderen te overleggen en om de school 
beter te maken. Als kinderen vragen hebben, vind ik het altijd 
leuk om ze te helpen”.


